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Spørsmål til Fylkesutvalsmøte 30 august 2019:

Gjeld manglande busstopp på R 48 Valen Porsvik i Kvinnherad kommune.

Når born og unge skal til og frå skulen må dei kryssa ei uoversiktleg vegstrekning på Valen.
Dei må også stå ute å venta i all slags ver,det er ingen busskur her.
Trafikktryggleiken er det største problemet seier foreldra,ofte blir dei ståande nær vegen for at bussjåføren skal kunna sjå at dei står
der,haldeplassen er uovesiktleg,det hender ofte at bussen kjører forbi fordi det ikkje ser ut som noko busstopp der.
I tidligare reguleringsplan er det teikna inn og vedteke plan om bussholdeplass til Porsvik.

•Kvifor har det ikkje skjedd noko her?

•Kva vil Hordaland fylkeskommune gjera for å sikra skulevegen til desse 15-20 ungdommane som står ved vegen og ventar på buss
kvar morgon?
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